
Sprawozdanie z obrad Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

                Rady Miasta i Gminy Kórnik z dnia 10.12.2024r 

 

 

 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska,  swoje posiedzenie rozpoczęła        

o godzinie 13:00, a zakończyła o godzinie 14:45.  W obradach wzięło udział      

7 radnych, pracownicy UMiG Kórnik oraz wiceburmistrz Sebastian Wlazły. 

Jednogłośnie przyjęto zaproponowany  porządek obrad. 

Jednomyślnie przyjęto protokoły z poprzednich komisji. 

 

Komisja omówiła następujące tematy: 

 

1.Określenie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za od odbieranie odpadów komunalnych. 

Pani Aneta Nowak-Flaczyńska  omówiła szczegółowo zaproponowaną uchwałę 

z zaproponowanymi  stawkami, ceny będą w przedziale od 30 zł brutto do 

2486zł brutto w zależności od wielkości pojemnika. Dokładne ceny i wielkości 

pojemników lub worków do segregacji podane są w uchwale. 

 

Głosowanie wszyscy za. 

 

 

2. Omówienie regulaminu określającego zasady i tryb korzystania za świetlic 

wiejskich   działających na terenie Miasta i Gminy Kórnik oraz upoważnienie 

Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik do ustalenia opłat za korzystanie ze świetlic. 

 

    Pan wiceburmistrz omówił projekt uchwały. Niestety nie można wszystkich 

zaproponowanych zmian wpisać do uchwały ze względu na zarządzenie 

nadrzędne i możliwość uchylenia nam tej uchwały. Wszystkie zaproponowane 

zmiany wraz z odpowiedzialnością osób trzecich za wyrządzone zniszczenia, 

będzie można wpisać do umowy, a swoich praw dochodzić przed sądem 

cywilnym. 

 

4. Omówienie przygotowań do Dożynek Gminnych 

 

Przewodnicząca zaproponowała, aby komitet dożynkowy rozwiązać ze względu 

na nieporozumienia z dyrektorem KOK. Radni są niezadowoleni i uważają,    

że źle się dzieje, brak współpracy która jest tak ważna, przez 20 lat komitet 

działał  i dożynki zawsze były dobrze organizowane, nie można zaprzepaścić 

tego. Komisja zaproponowała, aby jeszcze raz zaprosić Pana dyrektora              



i porozmawiać z nim o naszych propozycjach oraz możliwości włączenia się w 

organizację dożynek komitetu. Komisja jest przeciwna rozwiązaniu komitetu 

dożynkowego. 

Najbliższe spotkanie z dyrektorem KOK i omówienie Dożynek Gminnych 

zaproponowano na styczniową komisję RiOŚ . 

 

5. Wolne głosy i wnioski. 

Michał Buchwald zapytał o program Czyste Powietrze, który został zawieszony. 

Czy do gminy dotarły jakieś informacje o konsultacjach, zmiana stawek             

i powołania operatorów. Pan kierownik Sławomir Zakrzewski nie posiada 

żadnych informacji na chwilę obecną, tym programem zajmuje się pan Jakub 

Szymaniak i trzeba z nim rozmawiać. Najlepiej będzie jak zaczekamy do lutego 

może wróci ten program. 

 

 

Na tym zakończono posiedzenie komisji. 

 

 

 

 

Kórnik dnia 10.12.2024r. 

 

                                                                                 Przewodnicząca 

                                                             Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

                                                                            (-) Iwona Kosmalska 

 


